

2011年2月A_G类写作预测 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/644/2021_2022_2011_E5_B9_B42_E6_9C_c9_644651.htm 杨凡老师敬告考生：现在准确预测

有一定难度，大家在考试时，注意把考试题目与预测题目联系起来。我们的口号是：“考试题目是大同小异的，我们要以不变应万变。”同学们可以参考我写的书《雅思写作官方题库范文大全》或者《7周轻松突破雅思写作拿7分》，其中有这8个题目的范文。

1. Some people think that examinations have some bad effects on students. Some people say they have some good effects on education. Discuss both sides and give your opinion.

2. Nowadays it is difficult for university graduates to find a job.

Analyze the personal and social reasons and offer some solutions.

3. Some people hold that children do not get as much attention from their parents as children did in the past. To what extent do you agree or disagree with this opinion? 来源：考试大的美女编辑们

4. Nowadays the jet plane is considered to be one of the most important and influential inventions in the world. To what extent do you agree or disagree with this opinion?

5. Some people hold that it is the television that makes the relationship of family members not as close as before. To what extent do you agree or disagree?

6. Some people hold that advertisements should be restricted. Do you agree or disagree?

7. Traffic jam is a problem in big cities. What causes the problem? Make some suggestions.

8. In some countries, the national traditional arts are facing extinction. Some people think that the government should support them. Do you agree or disagree? What

should the government do? 杨凡老师认为：现在很难预测A
类Task 1什么时候考流程图或者地图,考生应全面复习。 相关
推荐：#0000ff>2011年2月17、19日3G雅思考试预测 为方便大
家能及时准确的查看2011年雅思考试相关信息，建议各位考
生收藏#333333>百考试题雅思考试频道点击收藏，我们会第
一时间发布相关信息。 100Test 下载频道开通，各类考试题目
直接下载。详细请访问 www.100test.com